



IDD1670 PERSONAL & HOME SERVICE REGISTRATION FORM
IDD1670 個人及家居長途電話服務申請表格

Please complete this form in English BLOCK Letters. 請使用英文正楷填寫

CUSTOMER INFORMATION 客戶資料

Customer Name 客戶名稱: English Name as on HKID Card 香港身份證上之英文姓名	Mr. 先生 <input type="checkbox"/> Miss. 小姐 <input type="checkbox"/> Mrs. 女仕 <input type="checkbox"/>	Family Name 姓 Given Name 名
HK ID/Passport Number 香港身份證或護照號碼	Email Address 電郵地址	
Residential Address 住址 (P.O. Box is not applicable) 郵政信箱不適用	Room 室 Floor 樓	Block 大廈/村
	Street 街道	District 地區
		Region 區域 HK/ KLN/ NT 香港/九龍/新界
Contact No. 聯絡電話	Home No. 住宅號碼	Mobile No. 流動電話號碼
		Fax No. 傳真號碼

REGISTER FOR IDD1670/ 登記IDD1670長途電話

1. IDD1670 Personal & Home Service IDD1670個人家居長途電話服務

Please list the numbers of all the telephones from which you wish to make calls using this service
請列明所有您欲使用此服務之電話號碼

1. _____	Landline固網 / Mobile流動電話	6. _____	Landline固網 / Mobile流動電話
2. _____	Landline固網 / Mobile流動電話	7. _____	Landline固網 / Mobile流動電話
3. _____	Landline固網 / Mobile流動電話	8. _____	Landline固網 / Mobile流動電話
4. _____	Landline固網 / Mobile流動電話	9. _____	Landline固網 / Mobile流動電話
5. _____	Landline固網 / Mobile流動電話	10. _____	Landline固網 / Mobile流動電話

2. On-line Account Management 網上賬戶管理

You will be able to access your account online using any of your registered numbers and this password (which you can change online at any time)

Password: _____ (please define a password of 4 to 20 characters consisting of letters and digits only)
密碼 (4至20個字元之密碼, 可包含a至z或0至9以登入您的網上賬戶)

3. Where did you get the news about IDD1670? 你從何得知IDD1670資訊

- Direct Mailing Yahoo Friend Promotion Code : _____ Magazine : _____
 IDT Asia Staff Google Club/ Association Newspaper : _____ Affiliate: _____
 HK Magazine eDM Website: _____ Roadshow : _____ Others: _____

4. Referral Information 推薦人資料

Referrer's Name: _____ Referrer's IDD1670 Registered Telephone No: _____
 推薦人名稱 推薦人IDD1670 登記電話號碼

申請者須年滿18歲, 個人月戶每月最高信用額上限港幣\$25, 申請表格一經遞交, 表示客人同意並接受IDD1670的服務條款及細則。
 登記後大約1至2個工作天, 客戶服務主任會進一步聯絡您核對資料。
 郵寄賬單需攤取每份HKD\$15.00行政費用。

PAYMENT TYPE 付款方法

Cardholder's Name : _____
 持卡人姓名

Credit Card No. : _____ VISA Mastercard
 信用卡號碼
 Credit Card Security Digits (Visa/Mastercard): _____ Credit Card Expiry Date: ____/____
 (These are the last three digits on the back of your credit card, in the right hand corner just above the signature panel) Month / Year

CUSTOMER DECLARATION 客戶聲明

I agree that you, P&R Consultancy Company Ltd. direct debit the amount of my bill from the credit card account stated above. I confirm that the above information is correct and accept that the services you provide to me will be subject to your Service Terms and Conditions and personal data policies current from time to time (copies of which have been published and can be sent to me upon request or are available for inspection at your business premises). I acknowledge that you may be unable to provide services to me unless all information requested above is supplied correctly, that I am supplying the information to you, so that you may provide or offer to provide services to me from time to time, and for credit checks, billing, marketing and other purposes as outlined in your Service Terms and Conditions current from time to time. I acknowledge that service not yet available will be provided to me on commencement on your then prevailing terms.

本人同意P&R Consultancy Company Ltd.可於以上信用卡戶口直接扣除應付之款項。本人證實申請表上之資料正確無誤並接受以上服務及其條款。以及有關之個人資料政策(有關條款經已公佈及張貼在貴公司或可向貴公司索取)。本人明白若以上提供的資料並非全部正確, 貴公司可不為本人提供以上選擇之服務。本人知悉以上資料的提供對象為貴公司, 有關資料並可作信用查詢、結賬、市場推廣及根據服務條款中所述的用途。同時, 本人明白貴公司將會在某項服務啟用之時向本人提供該項服務, 而該項服務的使用將受制於貴公司當時的條款。

Authorised Signature: _____ Date: _____
 簽署: _____ 日期: _____

The signature appearing on this registration form must be the same as the signature appearing on your credit card. 本申請表格上之簽署必須與信用卡之簽署相符

Registration Hotline 登記服務熱線: 8203 3900 On-line Registration 網上登記: www.idd1670.com
 Please send this form by mail to IDD1670 . Rm 206 , Treasure Center, 42 Hung To Road , Kowloon , Hong Kong or scan and email to info@1dd1670.com or fax to 30054328
 請將此申請表寄回香港九龍觀塘鴻圖道42號華實中心2樓206室或掃描後電郵致 info@idd1670.com 或傳真至 3005 4328

Internal Use Only

Handled by: _____ Bill Date: _____ Price Plan: _____ Customer Class: R